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JEGYZŐKÖNYV 

 

Készült: Zamárdi Város Önkormányzatának képviselő-testülete 2023. április 18-i, rendkívüli 

    üléséről 

 

Jelen vannak: Csákovics Gyula polgármester 

   Matyikó Zsuzsanna alpolgármester 

   Egyed Zoltán Attila képviselő 

   Elter Imre képviselő 

   Gál Péter képviselő 

   Schwarc Béla képviselő 

   Szabó Gábor képviselő 

 

   dr. Kerekes Gyöngyi jegyző 

   dr. Nagy Ildikó aljegyző 

   Kádár Tamás, Filutás Anna Sziget Zrt részéről 

 

 

Csákovics Gyula polgármester köszönti a képviselő-testület rendkívüli ülésén megjelenteket. 

Megállapítja, hogy az ülés határozatképes, 7 fő képviselő jelen van.  

 

Napirendi pontnak javasolja az alábbit: 

 

 Sziget Zrt kérelmének megtárgyalása 

Előterjesztő: Csákovics Gyula polgármester 

 

A képviselő-testület a napirendi pontot egyhangú, 7 igen szavazattal elfogadja. 

 

 Sziget Zrt kérelmének megtárgyalása 

Előterjesztő: Csákovics Gyula polgármester 

Csákovics Gyula polgármester: A Sziget Zrt kérelmét az utóbbi testületi ülésen is tárgyalták, a 

kérdést nyitva hagyták. Kérelmezők 2024. évre vonatkozóan szeretnék a Balaton Sound 

fesztivál időpontját egy héttel későbbi időpontra áttenni. Indoklásuk szerint a június végi 

időpont túl korainak bizonyult, a környező országokban ekkor még tart a tanítás, illetve 

vizsgaidőszak is. Ezzel kapcsolatban a cég kész felajánlást tenni az Önkormányzat, illetve a 

lakosság felé. A képviselő-testület, képviselők egységes álláspontja, hogy bármilyen, az 

érvényes szerződéstől eltérő módosítás esetén a lakosság véleményét kell kikérni, ahogy azt a 

jelenlegi érvényes három éves megállapodás előtt is tették. 

A vélemény kikérése minden 18. életévét betöltött zamárdi állandó lakost és azokat a 

nyaralóingatlan tulajdonosokat érinti, akik tartózkodási hellyel rendelkeznek a településen, 

mindezt aktuális címlista alapján. A megkeresést tértivevényesen fogják kézhez kapni az 

érintettek. Ennek költségeit a szervezőknek kell viselniük. 

A fesztivál időpontja mindig is központi kérdés volt, illetve ez évtől a ZamJam fesztivál is 

azon a területen kapott helyet, ahol a Balaton Sound, így a terület igen leterhelt. 

A képviselő-testület abban is egységes álláspontot képvisel, hogy 50.000.000,- Ft szabad 

felhasználású támogatás megfizetését kéri a Sziget Zrt-től. 

 

Kádár Tamás: Természetesen elfogadják a képviselő-testület álláspontját. Amennyiben 

ismételt közvélemény-kutatást szeretnének, ebben a Sziget Zrt partner, illetve plusz juttatás 
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igény esetén is tárgyalókészek. Azt célszerűbbnek tartanák, ha megneveznék azt a célt, amire 

a plusz juttatást fordítaná az Önkormányzat, mert így a fogadtatás is pozitívabb lehet. 

 

Csákovics Gyula polgármester: A település egészében kell gondolkodniuk, ezért nem kötné 

ki, hogy mire fordítanák a felajánlott összeget. Természetesen a felajánlottakról nem kell most 

döntenie a Sziget Zrt-nek, visszajelzést fognak kérni. 

 

Egyed Zoltán Attila képviselő: Az összeg megfizetésének mi lenne a határideje? A döntés is 

könnyebb annak ismeretében. 

 

Kádár Tamás: A fizetés a képviselő-testület döntésétől függ, illetve igény szerint. Az összeg 

nagysága még véleménye szerint tárgyalást igényel. 

 

Dr. Kerekes Gyöngyi jegyző: Amennyiben a 2021. évi közvélemény-kutatással azonos lesz az 

idei évi lebonyolítás, annak költségei kit terhel? Erről pontos kimutatással tudnak szolgálni, 

pl. postaköltség, közjegyzői megbízás, stb.  

 

Matyikó Zsuzsanna alpolgármester: A képviselő-testület egyhangú állásfoglalása ez ügyben, 

hogy a lakosság megkérdezésével összefüggő összes költség a Sziget Zrt terheli, ebben nem 

kívánnak további tárgyalásokat folytatni. 

 

Kádár Tamás: Természetesen tudomásul veszik a képviselő-testület állásfoglalását, azonban 

szeretné megjegyezni, hogy a megkérdezéssel kapcsolatos folyamatos nem a Sziget Zrt 

kezdeményezte. 

 

Csákovics Gyula polgármester: Kéri a Sziget Zrt illetékeseit, hogy gondolják át a képviselő-

testület állásfoglalását és a jelen ülésen elhangzottakat és jelezzenek vissza álláspontjukról. 

 

 

Csákovics Gyula polgármester megköszöni a megjelenést, az ülést bezárja. 

 

kmft 

 

 

Csákovics Gyula        dr. Kerekes Gyöngyi 

  polgármester        jegyző 

 


